
Le dim. 5 juin 2022 à 12:48, joasia lewinska <lewinska.joasia@gmail.com> a écrit :

Drogi Panie Piotrze,

dziękujemy Państwu za wizytę i bardzo udane spotkanie z publicznością.

Dostałam bardzo wiele sygnałów, że bezpośredniość i szczerość Pana wyznań 
i opowieści o wzajemnych relacjach przyjacielsko-biznesowych ze Zdzisławem 
Beksińskim, zrobiła na wielu widzach, piorunujące wrażenie, pełne podziwu, 
zrozumienia i przychylności dla Pańskich zmagań.

Życzę kolejnych tak miłych odbiorców i rozmówców podczas spotkań i mam nadzieję 
na kolejne spotkanie promujące Naszego Mistrza Beksińskiego.

Dobrego, pełnego miłych niespodzianek

(…)


